
Høyt på Storwaitz
kan du hvile kroppen,
hele Rørosvidda åpner segl
Stolt og mektig ' !'
kneiser Vigeltoppen,
fjernt mot grensen hilser den på deg!

Opp til Aursundsjøen
går min tanke
gjennom byens triste, travle grå.
Jeg vil dra dit ofte
for å sanke
nye gleder som jeg lever på!

Fra Aursunden Aunes Kunstforlag

Å R S B E R E T N I N G F O R 1 9 5 6
69. ÅRSBERETNING

Generalforsamling ble holdt i Handelstandens Hus tirsdag 15. mai kl, 19.30.
Der møtte 38 medlemmer.

Formannen, Reidar Jørgensen, refererte dagsorden og erklærte at forsam-
lingen var lovlig innkalt. Sekretæren leste årsberetningen som ble godkjent.
Arne Falkanger spurte om grunnen til at T.E.V. ikke hadde fullført brua over
Djupholma, slik som det var lovet. Eivind Kierulf besvarte forespørselen.
Finn Kleven spurte om grunnen til at det utenbys medlemstall .var sunket.
Kierulf mente at grunnen var den at mange medlemmer bare er medlem når
de går i fjellet. Falkanger spurte om prisene for sommeren. Formannen besvarte
spørsmålet og sa at styret hadde drøftet å følge D.N.T.'s eksempel ved å bruke
høgere priser for ikke medlemmer enn for medlemmer. Likeså mente han at
søndag middag burde betales • noe høyere på de hytter' som hadde stort dags-
besøk. Forretningsføreren leste årsregnskapet som ble godkjent etter en del
forklaringer. Kierulf nevnte grunnen til at medlemskontingenten var så stor siste
år. Endel av den var fra 1955. Likeså forklarte han hvorfor det var satt opp
en ny post: Ikke fordelte omkostninger. Disse representerte de regninger som
enda ikke var betalt. Kierulf nevnte også de avskrivninger som var foretatt.
Formannen beklaget siste sommers driftsresultat. Været sviktet fullstendig i
H dager først i sesongen. Dette fikk så en uheldig virkning på regnskapet;
Adolf Berg ville vite hvem som var foreningens debitorer. Kierulf opplyste
at årbokas annonser og nybygget på Storerikvollen «skjulte» seg i denne post.
Adolf Berg nevnte også verdiansettelsene og assuransesummene for hyttene.
De nye hytter står i høyere verdi enn de eldre som er mere avskrevet.

Budsjett 1956. Formannen refererte styrets forslag. Adolf Berg spurte om
inntektsoverslaget var riktig i forhold til siste års regnskap. Formannen mente
at dette var forsvarlig, forutsatt at sommeren ble som vi ønsker og vanligvis har
den. Videre nevnte han forandringen på «Nordpå». Bevertningsavgiften der
oppe gikk tidligere ikke inn i vårt regnskap da fru Galåen hadde stedet for
egen regning. Dette vil bli anderledes, nå da T.T. selv har overtatt driften.
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Trondhjems Sparebank
Opprettet 1823

Mottar innskudd på 6 mndr.s oppsigelse,

sparebankvilkår og folio samt utfører

alle vanlige bankforretninger. — —

S I K K E R H E T S B O K S E R
H J E M M E S P A R E B Ø S S E R
F O R M U E S F O R V A L T N I N G

Feriefeisende anbefales vårt hvelv for oppbe-
varing av sølvtøy og andre verdigjenstander.

Valg. Følgende var på valg: Erling Nielsen, Bjarne Eriksen, Hjørdis
Mørkved og Øyvin Jystad. Førstnevnte hadde sagt fra at han ikke kunne ta
imot gjenvalg. Valgkomiteen hadde innstilt følgende: Som ny i styret velges
Herbert Helgesen. For de andre tre foreslåes gjenvalg. Valgt ble Herbert
Helgesen, Bjarne Eriksen, Hjørdis Mørkved og Øyvin Jystad. Til tallmessig
revisor gjenvalgtes Knut Lande. De kritiske revisorer Nils Klinge og Arvid
Heirung ble gjenvalgt. Som medlememr av valgkomiteen valgtes Finn Kleven
og Kåre Domaas. Styret har senere valgt Eiving Kierulf som dets representant
i valgkomiteen.

Kontingent 1957. Styret foreslo samme kontingent som siste år: Hoved-
person kr. 10.--, koner kr. 6.~, junior kr. 3.— og,livsvarig medlemskontingent
kr. 150.—.

Eventuelt: Formannen nevnte noe som var drøftet på et møte i Abisko.
Foreningen Norden hadde gitt tilsagn om økonomisk støtte til en norsk-svensk
fellestur i Sylområdet. Saken ville bli drøftet med S.T.F. og søkt realisert
sommeren 1956. Videre nevnte formannen at T.T. hadde søkt Feriefondet om
et bidrag til Jøldalshyttas ombygging. Dette var blitt avslått. For å søke å
realisere denne ombygging hadde styret gått inn for en hytteutlodning. Han
ba medlemmene støtte opp om denne utlodningen.

Tilslutt ønsket formannen det nye medlem, Herbert Helgesen, velkommen
i styret. Han refererte litt om Erling Nielsens arbeid i styret. Han kom inn
i styret som suppleant i 1938. Siden 1944 hadde Nielsen vært fast medlem
av styret. Formannen uttrykte foreningens takk til Erling Nielsen for det store
arbeide han hadde nedlagt i styret og komiteer gjennom mange år. Erling
Nielsen takket for de vakre ord og .uttalte ønsket om at det gode kameratskap
i T.T.'s styre måtte vedvare. Formannen takket vertinner og betjening på
hytter og kvarter for deres utmerkede innsats. De var foreningens ryggrad,
fremholdt han. Foreningens inkassator, herr Heggdahl, fikk en særlig takk for
sin virksomhet og for det arbeid han hadde hatt med foreningens kartotek. De
forskjellige komiteer fikk styrets takk,, men særlig ville formannen nevne dame-
komiteen som hadde utført et strålende arbeide til beste for T.TVs økonomi.
Likeså ville han nevne Turkomiteen som hadde utført et utrettelig arbeide for
fremme av T.TVs interesser. Generalforsamlingen ble hevet kl. 21.10.

Til å underskrive møteprotokollen, ble valgt Arne Falkanger og Finn Kleven.
Etter generalforsamlingen holdt konservator Haftorn et fornøyelig og lærerikt

foredrag om sine venner småfuglene, ledsaget av lysbilder.

I styremøte onsdag 30. mai holdtes følgende valg:
Viseformann ble Eivind Kierulf.
Tilsynsmenn for Sylene ble: Øyvin Jystad og Herbert Helgesen. For Otkel-

sjøområdet "valgtes Bjarne Eriksen og Eivind Kierulf. For Trollheimen valgtes
Gunnar Birkeland og Magne Haave.
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Følgende komiteer ble oppnevnt:
Utstyrs- og personalkomite: Signe Falkanger, Hjørdis Mørkved og sekre-

tæren.
Årbokkomite: Magne Haave, Helge Foss, Tor Johannesen ' o g ]; Chr.

Geelmuyden, den siste som bilderedaktør.
Møte- og propagandakomite: Arne Falkanger, Herbert Helgesen, Øyvin

Jystad, Arne Rønning.
Turkomite: Som styrets representanter i komiteen: Bjarne Eriksen, Hjørdis

Mørkved og Magne Haave.
Provianteringskomite: Bjarne Eriksen og Magne Haave.
Valgkomite: Som styrets representant i komiteen valgtes Øivind Kierulf.
Festkomite: Herbert Helgesen, Bjarne Eriksen, Øyvin Jystad, Magne

Haave og Arne H. Gjengset.
Forretningsfører har vært Arne H. Gjengset og sekretær Magne Haave.
Styret har holdt 10 møter og behandlet 71 saker. Arbeidsutvalget som har

bestått av formannen, viseformannen, forretningsføreren, sekretæren og ett
eller flere styremedlemmer, har holdt 26 møter og behandlet 103 saker.

Ruteinspektøren, Helge Foss,, har ikke merket noen ny rute siste sommer.
Endel eldre ruter er ettersett og korrigert. Av hensyn til sikkerheten i påsken
ble det på Svarthamrene sått opp ca. 1.50 m høye stålstenger med wire i
ca. 100 m lengde. Arbeidet ble utført av Helge Foss, Chr. Andersen og Ola
Tellesbø. :

Turistopplysningskontoret er stadig like populært. Bestyrer siste sommer
var herr Åge Klemetsen.

Gaver: Fra herr direktør Hugdahl, Norsk Staaltaug, mottok T.T. som
gave 10 stålstenger og 100 m wire som ble brukt på Svarthamrene.

Frå Norsk Staaltaug har vi også mottatt ca. 250 m wire til kloppene over
Rotla.

Frå avd.ing. Carsten Schulz Sotåen, Oslo, har vi mottatt Carl Schulz's
reisehåndbok (1898).

Fra Baucks auksjonsforretning 2 lenestoler til Kjøli Gruve.
Bidrag: Trondheim kommune kr. 5000.00, Strinda kommune kr. 1000,00, Sør-

Trøndelag fylke kr. 1000.00.
T.T. vil uttrykke sin store takk for disse kjærkomne gåver og bidrag.
Møter: På vårmøtet den 20. mars fikk vi først en sangavdeling av fru

Gjertrud Sand med pianoledsagelse av fru Inger Mikkelsen Røsoch. Etter at
formannen hadde gitt en del opplysninger om siste sommers drift på hyttene, fikk
Herbert Helgesen ordet for sine: Råd for fjellturer. Kvelden ble avsluttet med
en del fargelysbilder ved sekretæren. Fru Gjertrud Sand sang til.

På høstmøtet den 9. november fikk vi som foredragsholder ingeniør Olav
Tjønneland, som talte om og viste oss vakre fargelysbilder frå de brede trøn-
derske bygder og opp til bergstaden Røros.
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SENTRALE LAGRE
NORD FOR DOVRE

TRONDHEIM

KRISTIANSUND ti

NYE EFFEKTIVE LAGRE
i

T R O N D H E I M
Bygget 1953 .

H A R S T A D
Bygget 1950

K R I S T I A N S U N D
Bygget 1948

STAR TIL TJENESTE FOR
VÅRE KUNDER

HURTIG OG SIKKER
LEVERING AV

JERN - STÅL - METALLER
JERNVARER — BYGGEVARER

t E. A. SMITH
Grunnl. \ 869

KRISTIANSUND - TRONDHEIM - HARSTAD

B . 1
:Sil|:;||p|;;;;:: Vertinnemøte: I forbindelse med høstmøtet hadde styret innkalt alle vert-
iS|||;||p|;iJ innene til et møte den 10. november, for å drøfte saker av felles interesse.
llpllill Der møtte 6 vertinner. ;

lill

:||||
li•m
1•i::::X;>::

ill
:::::: ::::

|||1:: Kåserier med fargelysbilder. Sekretæren har også siste år holdt kåserier i
pl;;::: mange foreninger i byen og på distriktet.
pl?: Hyttenes åpningstider: I påsken åpnet hyttene til følgende tider: F. o. m. •
pl;?:; 10. mars — Gjevilvasshytta, f. o.m. 17. mars — Nedalshytta og Storerikvollen.
Eli: F. o. m. 24. mars — Schulzhytta, Kjøli, Jøldalshytta, Trollheimshytta og Kasa.
1̂1: Samtlige hytter holdtes åpne t .0. m. 3. april. I sommersesongen holdtes samt-
1̂;:: lige hytter åpne f. o. .m. 30. juni t. o. m. 2. september. Som vanlig var «Nordpå»

pl; i Haltdalen åpen hele året. Orkelsjøhytta var stengt i påsken. Dindalshytta,
^K: som er privat og alle kvarter holdtes åpne samtidig som våre hytter.

jl;;:: Oversikt over hytter, vertinner og overnattinger for året 1956:

li Hyttem
11 . '
Wf
W: Trollheimshytta
il
11 Jøldalshytta . . .
Ki Gjevilvasshytta
1| Kasa (leiet) . . .
11 Orkelsjøhytta . .
11 «Nordpå», Haltd.

1 1

11

I: Kjøli gruve ....
I '
m Nedalshytta . . .
gi
|;j Storerikvollen . .
gi: Schulzhytta . . .

i; Sum

Sen-
ger

55

43
52
16
10
36

12

63

51
30

368

Vertinne

Fru A. Horneberg
Frk. B. Fiske
Frk. M. Kjelland
Fru K. Haave
Fru Ba Foss
Fru H. Røtvei
Fru I. Galåen
O. Unsgård
m/ frue
O. Saksgård
Fru A. Handberg
Fru B. Krog-
stadmo
Fru O. Reitan
Fru P. Rønsberg

Antall ovenattinger

Påske

306
335
696
177

0

,-

' 0

434
556
163

2667

Som-
mer

1101
813

1870
340
43

2317

175

1132
1117
152

9060

Sum
1956

1407
1148
2566
517
43

2317

175

1566
1673
315

11727

Sum
1955

1079
971

3173
577
183

3211

223

1533
1404
477

12831

\ •

+ 328
+ 177
— 607
— 60
- 140

~- 894

~- 48

+ 33
+ 269 !
~- 162

1i 3|
E Avtale om kvarter har vi hos følgende:
:: Kårvatn i Todalen . . . . . . . . . . . . Gudmund Kårvatn Plass etter behov ! J
: Holten seter, Vindøldalen . . . . . . Gregorius Holten 6 senger i

: Dindalshytta, Lønset . . . . . . . . . . . Hjalmar Olsen 16 » M
Hilmo, Tydal . . . . . . . . . . . . . . . . . Per Hilmo, Flaknan 5 » 1 s
Stordalsvoll, Meråker . . . . . . . . . . Inga Stokke, Meråker 12 » 3 <•
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Stugudal, Tydal . . . . . . . . . . . . . . . Herlov Stugudal 20 senger
Råvollen ved Rien . . . . . . . . . . . . . Peder Ridal, Brekken 10 »
Evavollen, Glåmos . . . . . . . . . . . . John Sakrisvoll 6 »

Våre ombudsmenn: Namsos: Karoliussens bokhandel. Steinkjer: Steinkjer
bokhandel. Levanger: Thurn Paulsens bokhandel. • Stjørdal: Kjøpm. Ingolf
Skille. Selbu og Tydal: Thomas Solem,, Selburuta, Selbu. Oppdal: Kjøpm.
Olav Odden. Løkken: Bjarne Storsve, og Orkanger: Kjøpm. Ingv. Solbu.

Værvarsling: I forbindelse med sikringstjenesten i fjellet i påsken sendte
Værvarslingen ut særmeldinger også for Trollheimen og Sylene. T.T. betaler
for oppholdet for en mann frå Fjellsikringstjenesten på Trollheimshytta og en
på Schulzhytta. Disse sender daglige meteorologiske meldinger og står i stadig
kontakt med sikringstjenestens hovedkvarter, hvis sjef er major Hannoa.

Været i påsken var slett ikke så verst. I Trollheimen blåste det kraftig
Skjærtorsdag. I Sylene fait det ganske mye snø og tildels regn. For hele
Trøndelag ble avslutningen på påsken — annendag —• en bedrøvelig affære.
Frå enkelte bygder meldtes at all manufaktur ble utsolgt til dyvåte påske-
turister. Heldigvis inntraff ingen alvorlige uhell. Sommerværet var kaldt, men
merkelig tørt. På -Gjevilvasshytta måtte vi legge rør bort til Hammerbekken,
for å skaffe nok vann.

Påskeandakter ble holdt på alle våre hytter.
Årboka ble av flere grunner ikke ferdig før til påsken 1957. Ingen beklager

det mere enn vi som strever med å skaffe leseverdig stoff og gode bilder. Da
årboka ser ut til å være omfattet med stor interesse, ber vi inntrengende om
at medlemmer som har noe på hjertet, gir oss artikler og bilder, helst så tidlig
som mulig.

Til fjells. Helge Foss har revidert rutenettet og sekretæren har tegnet
nye oversiktskarter, så denne hendige brosjyre er en grei hjelp for den som
planlegger en fjelltur. Brosjyren deles ut gratis til alle interesserte, enten gjen-
nom vårt kontor eller gjennom F. Bruns bokhandel, J. Horgs bokhandel eller
J. Lyngs bokhandel.

Storerikvollen. Innvielsen av nybygget her ble foretatt 29. juli. Om denne
og den forsinkede innvielse av Nedalshytta har Herbert Helgesen skrevet en
artikkel i årbok 1956: Olsok i fjellet.

Jøldalshytta, Arbeidet med utvidelsen av denne hytta ble foreløbig innstilt,
da styret ikke fikk etablert det nødvendige økonomiske grunnlag.

Ramsjøhytta. Som nevnt i fjorårets årsberetning var tømmer kjørt opp for
å få denne hytta ferdig i løpet av sommeren 1956. P. g. a. mangel på arbeids-
folk ble arbeidet utsatt til vinteren. Hytta sto ferdig til påske 1957 •— takket
være Jon Berggård og hans «arbeidsgjeng».

Vi planlegger påsketuren. Vi minner om at en ved henvendelse til vårt
kontor kan få utdelt disse turforslag gratis. Vi har måttet trykke nytt opplag,
så det ser ut som om forslagene er populære.
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Den nye Storerikvoll turisthytte

Sanitæranlegget
med badstubad

er levert av

K. LUND A-S
ETABLERT 1874

RØRLEGGERFORRETNING — RORHANDEL
TELEFON SENTRALBORD 20011

T R O N D H E I M
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Fjellfloraen. Denne hendige oppslagsbok får'stadig flere'venner. Den "er da
også en både nyttig og vakker publikasjon som passer utmerket som gave til
alle som ønsker å vite litt om alt det vakre en ser av blomster i fjellet som-
mers dag.

Faste gjester. Ordningen med faste gjester på hyttene før og etter sesongens
rush .— 15. juli til 15. august — ble opprettholdt også siste sommer. Likeså i
tiden før onsdag i påskeuken.

Fetlestur i Sylene. Som nevnt under generalforsamlingen var det i Abisko
et ønske fra T.T. om å få istand en fellestur av norske og svenske turister i
Sylene. Planen fikk god mottakelse. Helge Foss utarbeidet planer og ledet
turen. Der deltok 12 svensker og 8 nordmenn. Om selve turen har den svenske
deltaker, Berit Grill, skrevet en artikkel i årbok 1956. Foreningen Norden,
Trondheimsavdelingen, ga et tilskudd til turen på kr. 400.00. S.T.F. ytet et
tilsvarende beløp.

Turistlandsmøtøt i Kristiansand S. Som representanter for T.T. til dette
landsmøtet reiste viseformannen Eivind Kierulf og sekretæren, Magne Haave.
Samarbeidsviljen ble ytterligere styrket på dette møtet og som positivt utslag
nevnes at forslaget fra T.T. om utgivelse av meddelelsesbladet «Vandreren»
ble vedtatt. Redaktør for dette er Claus Heiberg. Meningen er at dette blad
skal være et forum for alle landets turistforeninger. Saker av felles interesse
kan drøftes,, slik at erfaringer fra den ene forening kan komme andre til gode.
Etter landsmøtet var sekretæren med på en 5 dagers herlig rundtur i «Njardar-
heim Veidemark». Turen gikk frå Ådneram til Prekestolhytta ved Lysefjorden.

«Nordpå Sauegård A/L». Som nevnt i tidligere årsrapporter har «Nordpå
Sauegård A/L» hatt store vanskeligheter å stri med. Sauebestanden er for tiden
20 sauer av god kvalitet. Det har vist seg å være en heldig ordning med et
ektepar som vertskap på «Nordpå». Driftsutgiftene har i 1956 gått betydelig
ned slik at driftsresultatet 1956 for første gang har gitt et tilfredsstillende resultat.
Hyttenes assuransesum:

Gjevilvasshytta . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . kr.
Trollheimsliytta . . . . . . . .
Jøldalshytta . . . . . . . . . . .
Kasa . . . . . . . . . . . . . . . . .
Orkelsjøhytta . . . . . . . . . .
«Nordpå» i Aunegrenda
Kjøli Gruve . . . . . . . . . . .
Nedalshytta . . . . . . . . . .
Nedalen gård . . . . . . . . . .
Storerikvollen . . . . . . . . . .
Schulzhytta . . . . . . . . . . .
Ramsjøhytta . . . . . . . . . . .

300.000,00
230.000.00
150.000.00
10.000.00
19.000.00

210.000.00
16.000.00

200.000.00
69.000.00

200.000.00
149.000.00
10.000.00

kr. 1.563.000.00
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KVALITETSMERKET PÅ:
Geleer — Puddinger

Vaniljesaus — Fruktsauser
B a "k e p ul v er — Vaniljesukker

Husholdningsessenser
Eddikessens

ELGESÆTER FABRIKKER A/S
TELEFON 20050 — TELEGR.ADR.: E L F AS

TRONDHEIM

HO

Medlemstallet pr. 31/12 1956:
! 1955 1956
Hovedpersoner . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5925 5903
Koner . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 981 987
Junior . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 356 107
Livsvarige medlemmer . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 286 305
Æresmedlemmer . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4 4

7552 7306

Utlodningshytte. For å skaffe midler til ombygging av Jøldalshytta gikk
styret i gang med en hytteutlodning. Dessverre gikk ikke loddene så raskt
unna som ventet. Styret søkte derfor om å få utsatt trekningen til april 1957.
Grunnen til det dårlige salg av lodder må søkes i hyttas beliggenhet. Styret
hadde opprinnelig tenkt å få sått opp hytta i midtbyen et sted, men både dette
sted og ved Bakke bro ble nektet. Hytta ble sått opp ved Steinberget, men
tross det at en leiet mann var ved hytta både en tid hver virkedag og søndag
middag gikk salget meget tregt.
; Billig opphold {or skolereiser. Det er blitt en årviss foreteelse at skoleklasser
både frå folkeskolen og den høgre skole vil ta noen døgns opphold på våre
hytter. I den anledning har styret gitt slike fellesreiser modererte priser.

«Expo Norr». Etter anmodning fra finansrådmann Anger deltok T.T. med
en samling bilder fra Trøndelags fjellverden på messen «Expo Norr» i
Østersund.

Nytt vertskap på «Nordpå». Etter fru Ingeborg Galåen som sa opp sin stil-
ling som vertinne på «Nordpå», ansatte styret Ola og Gunvor Unsgård som
Vertskap.

Lysaggregatet på Gjevilvasshytta. Dette lysaggregatet har stadig vært en
kilde til ergrelse grunnet kluss med motoren. Vi fikk ved velvillig imøtekom-
menhet fra Telegrafverket låne et lite lysaggregat som har gjort god nytte for seg.

Kurser på «Nordpå». Norges Skiforbund la sitt skikurs på «Nordpå» i
november. Kurset var meget vellykket.

• Trondheim, den 29. april 1957.

TRONDHJEMS TURISTFORENING
< Reidar Jørgensen

formann

Gunnar Birkeland Bjarne Eriksen Helge Foss

Øivin Jystad Hjørdis Mørkved

Eivind Kierulf
i viseformann

Herbert Helgesen

Magne Haave
sekretær
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